
Bestyrelsesmøde Afdeling 7 den. 23.10 2018 

Afbud: Sille 

 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendes 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendes 

4. Orientering fra Formanden 

• 75 års Jubilæum fik forrygende med stor tilslutning 

• Byggeriet er ved sin afslutning, og der er gang i de sidste etaper med finpudsningen 

5. Orientering fra Hovedbestyrelsen ved Hans og Sille 

• Hans orientere om div. 

6. 75 års Jubilæum 

• Evaluering: Positiv respons og ros over arrangementet i afd. 7. Bestyrelsen sender 

stor tak til alle beboere som deltog med godt humør samt stor tak til alle de frivillige 

på dagen som gjorde dagen blev mulig og fuldendt til stor tilfredshed. 

7. Tysklandstur 

• Der er 39 tilmeldte  

8. Renovering Etape 3 (det gamle afd. 23) 

• Forventet opstart til foråret alt efter L.B. behandlingsplan. Jens Erik Grøn har 

forslået Bestyrelsesmedlemmerne Ann og helle samt Anders i at deltage i de 

kommende byggemøder. Dette godkendes og accepteres af alle tre. 

9. Info tavle i vaskehuset 

• Bestyrelsen ønsker Allan Kirch undersøger hvad det kræver af udstyr og 

økonomi/drift i en info tavle som kan informere beboerne om løst og fast i 

afdelingen mm. Anders holder op på dette. 

10. Opdatering af Boligselskabets hjemmeside vedr. Afd. 7 

• Flere af Bestyrelsesmedlemmerne har observeret at siden for Afd. 7 trænger til en 

kraftig opdatering, idet der mangler relevante oplysninger mm. – Anders vender 

dette med Administrationen. 

11. Tilpasning af kørselsretninger efter renovering (skilte) 

• Der er observeret gentagne bilister som overser eller ikke respektere skiltningen for 

indkørsel forbudt. – Bestyrelsen henviser til færdsels loven. Hvis beboere ser dette 

gentagne gange bedes de henvende sig til politiet og anmelde det, da det hører ind 

undere deres regi og ikke afdelingsbestyrelsen eller boligselskabet. 

• Der er bestilt flere skilte og bomme som bliver sat op efterhånden som de kommer. 

12. Oprettelse af E-mail til Afdelingsbestyrelsen 

• Anders foreslår én fælles E-mail til Bestyrelsen, hvor beboerne kan skrive til 

bestyrelsen, hvis de har relevante spørgsmål og forespørgsler til denne – Dette 

diskuteres og godkendes. Anders opretter denne snarest. 

13. Multibane – Videreføres 

14. Knallert-cykelskure på åbent terræn – Videreføres 

15. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning – Ingen 



16. Eventuelt 

• Der spørges fra det gamle Afd. 23 hvorfor deres budget pludselig er talt 

sammen med Afd. 7, når der på et beboermøde er meddelt de er 2 individuelle 

budgetter – Hans forklarer hvordan det hænger sammen, da det er et krav som er 

kommet efterfølgende fra L.B., og beder Afd. 23 om at henvende sig til 

Administrationen for et mere detaljeret svar. Dog er langtidsbudgetterne individuelle 

og de er ikke lagt sammen med Afd. 7 

17.  Udearealer i afdelingen – Videreføres 

 

Næste møde 29 nov. Kl 18.30 

Møde i det nye år starter den 26 januar kl 17.00 med efterfølgende Julefrokost for 

Bestyrelsen 

 

Referenten takker for et godt møde ☺ 

 


